

The Committee proceeded to consider its Order of Reference dated Wednesday, November 10, 1976 relating to the Supplementary Estimates (B) for the fiscal year ending March 31, 1977, being read as follows:

*Ordered*,—That Votes 10b and L16b relating to External Affairs; and Vote 5b relating to National Defence for the fiscal year ending March 31, 1977, be referred to the Standing Committee on External Affairs and National Defence.

By unanimous consent, the Chairman called Vote 10b and Vote L16b under EXTERNAL AFFAIRS.

The Minister made a statement and answered questions.

At 4:59 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

*Le greffier du Comité*

William C. Corbett

*Clerk of the Committee*

Le Comité poursuit l'étude de son ordre de renvoi du mercredi 10 novembre 1976 concernant le Budget supplémentaire (B) pour l'année financière se terminant le 31 mars 1977 qui se lit comme suit:

*Il est ordonné*,—Que les crédits 10b et L16b, Affaires extérieures; et 5b, Défense nationale, pour l'année financière se terminant le 31 mars 1977, soient renvoyés au Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale.

Du consentement unanime, le président met en délibération les crédits 10b et L16b, sous la rubrique AFFAIRES EXTÉRIEURES.

Le ministre fait une déclaration et répond aux questions.

A 16 h 59, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*(Faint, mostly illegible text, likely bleed-through from the reverse side of the page.)*

*(Faint, mostly illegible text, likely bleed-through from the reverse side of the page.)*

LE JEUDI 23 NOVEMBRE 1976

THURSDAY, NOVEMBER 23, 1976

*(Faint, mostly illegible text at the bottom of the page.)*

*(Faint, mostly illegible text at the bottom of the page.)*